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Zápis 4/11  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 19.4.2011 v Praze na Strahově 

 
 

přítomni:   J.Boháč, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář, J. Mareš, P. Mokrý,   
na část jednání: T.Ježek, M.Doktor, P.Šebesta 
 
  
1.  STK   
 

□ 
 
 

Doplňkové soutěže benjamínků při M-ČR – výbor diskutoval stávající praxi, především způsob 
organizace,  problematiku bezpečnosti a rizik plavecké části soutěže, legislativní charakter této akce, a 
organizačně-technické  detaily, např. kolize s přesunem startovacího zařízení a požádal STK o návrh 
řešení.                                                             Ú: 2/8/10 –  členové výboru, členové STK 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2011 
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na obnovy  závodní dráhy v Praze na Císařské louce.  
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2011 
 

□ J.Mareš zpracoval návrh smluv s pořadateli závodů ČSK v sezoně 2011 a předal je na sekretariát. 
Rozeslání pořadatelům zajistí P. Mokrý        Ú:  1/4/ 11 – P.Mokrý 
                                                                        T:  10.5.2011 
 

□ 
 

Před podepsáním rámcové smlouvy ČSK s SC Račice na pořádání domácích závodů v Račicích se 
STK seznámí s aktuálním provozním řádem SC Račice (zajistí P. Mokrý). Případné připomínky a 
možné úpravy projedná J. Boháč s ředitelem SC  Z.Peckou. Následně výbor stanoví další postup.  
                                                                        Ú:  2/4/ 11 – P.Mokrý, J. Boháč 
                                                                        T:  10.5.2011 
 

□ STK projednala technické zajištění M-ČR na dlouhých tratích v Ústí n.L., NZ v Račicích a ČP 
v Sedlčanech. M-ČR Ústí – smlouva podepsána, trať schválena, materiál ze skladu byl pořadateli 
vydán, technickým delegátem ČSK byl určen J.Luňáček, výsledkový servis fa. Burdík. Průkazky ke 
kontrole budou od oddílů v Ústí vybrány a vráceny při dalším celostátním závodě. NZ Račice - bude 
použita opravená cílová kamera, výsledky, rozlosování a přihlášky zajistí J.Mareš. Součástí NZ je i 
kvalifikační závod slovenského svazu. Zástupcem vrchního rozhodčího bude nominován slovenský 
rozhodčí. ČP Sedlčany - trať je v současné době ve stavu vyměřování a přípravy pevných 
uchycovacích segmentů. Výsledkový servis -Burdík. Technickým delegátem ČSK byl určen J.Mareš 
 

□ P.Mokrý vypracuje podle podkladů J.Baďury seznam materiálu STK umístěného ve skladu. Připraví 
pro M. Boušího předávací protokoly pro pořadatele soutěží.   
                                                                        Ú:  3/4/ 11 – P.Mokrý 
                                                                        T:  10.5.2011 
 

2.   SCM – péče o talentovanou mládež 
   
□ Výbor vzal na vědomí informaci P. Hotmara o průběhu I. VT na Obozu, kterého se zúčastnilo 83 

závodníků z 20ti oddílů a přípravě II.VT, o stavu podepisování smluv s SCM, k dnešnímu dni zbývá 
podepsat poslední 2 smlouvy. 
 

□  P.Hottmar sdělil, že Rada SCM bude zasedat 3.5. 2011 v Račicích, mimo jiné k výběrovým 
kritériím SCM pro rok 2012. 
 

□ P. Hottmar připraví na příští jednání výboru návrh na dělení finančních prostředků na sportovní 
talent (ST), který je primárně určen na přípravu sportovců ve věku 6 – 19 let. 
                                                                        Ú:  4/4/ 11 – P.Hottmar 
                                                                        T:  10.5.2011 
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3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

□ Ú: 3/1/10 - Výbor opakovaně diskutoval návrh na úpravu dosud používané směrnice pro výpočet 
odměn za dosažené výsledky na vrcholných kanoistických soutěžích. Jednalo se o modifikace 
v oblasti odměn pro oddíly a trenéry závodníků. Zápory všech navrhovaných řešení převažovaly nad 
předpokládanými přínosy. Výbor po projednání rozhodl pověřit J.Mareše rozborem vyplacených 
odměn v sezoně 2009 a 2010 a matematickou simulací navrhovaných úprav do těchto dvou sezon. 
Na základě tohoto rozboru bude připraven návrh možného řešení s účinností od roku 2012. Pro rok 
2011 zůstává v platnosti stávající směrnice.                 Ú: 5/4/10 – J. Mareš 
                                                                                       T: podzim 2011  
 

 RDS    
  

□ Úkol 1/3/11 splněn. Na základě rozhodnutí výboru sekretariát vyplatil K.Leštinovi odměnu za 
dosažené výsledky jeho svěřence D.Havla na ME a MS 2010.                                          
 

□ M.Doktor informoval výbor o průběhu již ukončených VT v teple, o plánovaném návratu 
posledních 4 reprezentantů z VT v Kalifornii, o komunikaci s asistentem J. Dzidkowiecem. 
   

□ M. Doktor připraví na příští jednání výboru dopracovaný návrh rozpočtu RDS 2011 ke schválení  
                                                                        Ú:  6/4/ 11 – M. Doktor 
                                                                        T:  10.5.2011  

□ Výbor vzal na vědomí informaci o připravovaném setkání M.Doktora s novým šéftrenérem Dukly 
Praha Petrem Náprstkem. 
   

□ Výbor vzal na vědomí informaci obsahu informačního bulletinu mezinárodní kanoistické federace 
ICF PaddleAway č.27 – o možnosti zakoupení vstupenek na LOH do Londýna, o smlouvě mezi ICF 
televizní společností MIGOO na přenos všech soutěží SP a MS, o zařazení výrobce pádel Brača 
mezi oficiální partnery ICF, o rozvojovém programu ICF a možnosti kanoistek (C1 ženy na kempu 
před MS v Szegedu) A.Navrátilovou bude informovat E. Mlezivová  
                                                                        Ú:  7/4/ 11 – E.Mlezivová 
                                                                        T:  10.5.2011  
 a dále o připravované povinnosti všech účastníků MSJ projít „školením antidopingového 
vzdělávání“. Dotazník k tomuto proškolení účastníků MSJ je vyhotoven v 7 jazycích a do 28.7.2011 
jej musí vyplnit každý, kdo chce na MSJ startovat. Přímý přístup: http://icf.realwinner.org/   
                                                                        Ú:  8/4/ 11 – P. Hottmar 
                                                                        T:  28.7.2011  
  

□ Mediální prezentace RD a SRK - sekce zahájila spolupráci s novinářem Vítem Chalupou. Výbor 
vzal na vědomí informaci J.Boháče o projednané smlouvě se svazem a o finančním plánu na pokrytí 
nákladů na rok 2011. M.Doktor informoval o prvních zkušenostech spolupráce s V.Chalupou 
(shromažďuje databázi reprezentantů, podle vyplněných dotazníků rozeslaných M.Doktorem, 
shromažďuje aktuální fotodokumentaci, připravuje prezentaci pro trenéry a závodníky při NZ). 
První dokumentovanou událostí bude návrat posádky K4 z VT z Kalifornii. Organizačně zajistí 
P.Mokrý. Výbor schválil v rámci vyčleněného rozpočtu plán výjezdů novináře na klíčové akce, na 
návrh M.Doktora byl doplněn do plánu  výjezd na SP v Duisburgu.  
 

RDJ   
  

□ 
 

P.Hottmar informoval o připravovaném startu na MRJ v Brandenburgu ve dnech 5.5.-8.5. 
Navrženou nominaci výbor schválil. Informoval, že pořadatelé vypsali vedle závodu národních týmů 
též soutěž pro zahraniční oddíly. Odděleně od reprezentace se paralelně organizovaných závodů 
zúčastní též sportovci z českých oddílů s tím, že pobyt v místě i start je na vlastní odpovědnost 
oddílů (cca 20 dalších závodníků). Koordinací pobytu a startu oddílových družstev byl účastníky po 
dohodě pověřen trenér M.Hájek. Cestovat budou společně s RDJ.   
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□ 
 

Úkol  2/3/11  splněn P.Hottmar zaslal pořadateli MRJ v Piešťanech omluvu neúčasti českého RDJ.                                                                             
  

□ 
 

MRJ v Bochumi se v letošním roce uskuteční 14 dnů před MEJ. P.Hottmar v souladu s nominačními 
kritérii a po konzultaci s osobními trenéry členů RDJ navrhl účast v Bochumi zrušit a prostředky 
určené pro tento výjezd navrhl využít na závěrečnou přípravu na MEJ v Račicích. Výbor s tímto 
řešením po projednání souhlasil. 
  

□ 
 

Výbor vzal na vědomí, že v termínu byla odeslána předběžná přihláška a rezervace ubytování na 
MEJ a U 23 v Záhřebu a rezervace na ubytování při MSJ v Brandenburgu.    
  

□ 
 

P. Hotmar připraví na příští jednání aktualizovaný rozpočet  RDJ ke schválení. 
                                                                        Ú:  9/4/ 11 – P. Hottmar 
                                                                        T:  10.5.2011  

  
 RDM   

  
□ T.Ježek informoval o přípravě nové sezóny. Po I. NZ v Račicích 3.5. - 4.5.  lze očekávat přechod 

některých rychlostních závodníků na maratónskou specializaci s cílem vybojování účasti na MSM. 
Reprezentační trenér předpokládá, že na MEM a MSM bude startovat omezený počet juniorů. Je 
připravován start na SP-M v Římě. Byla odeslána předběžná přihláška a rezervace ubytování.    
 

□ Doprava lodí na MS-M do Singapuru je zarezervována u německého dopravce. Stále však čekáme 
na informace od maratónové komise ICF, která přislíbila zorganizovat vlastní dopravu lodí za 
výhodnějších podmínek 
 

□ 
 

P. Ježek připraví na příští jednání dopracovaný rozpočet RDM ke schválení. 
                                                                        Ú:  10/4/ 11 – T. Ježek 
                                                                        T:  10.5.2011  

  
4. Různé 
□ P.Mokrý informoval o zpracování a odeslání kandidatury ČSK na pořadatelství MS 2015 – 

kvalifikace pro OH 2016. J.Boháč a koordinátor příprav kandidatury P.Šebesta představili výboru 
věcný obsah a audiovizuální část kandidatury tak, jak byla prezentována 16.4.2011 českou delegací 
s na zasedání Exekutivy ICF v Paříži, kde proběhl výběr pořadatelů. Prezentace ČSK byla velmi 
dobře přijata a podle reakcí zaujala. I přes podporu českých institucí - ministerstva školství, 
ministerstva vnitra, ČSTV, Českého olympijského výboru i Ústeckého kraje zvítězilo italské Milano 
(dráha bez vratného kanálu), ve kterém bude ve stejném roce pořádána světová výstava EXPO 2015 
a MS bude údajně součástí doprovodných akcí. ICF současně doporučila ČSK podat kandidaturu na 
pořádání MS 2017, ale také SP 2013 a ME 2015. Výbor poděkoval zpracovatelům za velmi kvalitní 
a profesionální prezentaci. Doporučil zajistit ve spolupráci s OV SP Račice 2011 vyslání 2 
pozorovatelů na MS 2011 a MS 2013. Rozhodl zapracovat do příští Koncepce SRK ČSK cíl získat 
pozice v některé z komisí ICF, včetně možnosti kandidovat M.Doktora do závodní komise ICF. 
 

□ Úkol 4/2/11  splněn –  P.Šebesta prezentoval návrh bilance příjmů z hospodaření s majetkem ČSK. 
Je očekáván nárůst příjmů i daňového zatížení. Doplnil informace o snížení některých nákladů a 
informoval o nezbytných minimálních investicích do kempu na Skalici a o dalších opatřeních, 
včetně pokračujícího jednání o vlastnictví CL. Výbor vyjádřil spokojenost s dosavadním postupem 
správy majetku a předloženou rozvahu po projednání schválil. J.Boháč poděkoval P.Šebestovi za 
odbornou práci pro SRK ČSK. 
  

□ P.Šebesta informoval o stavu příprav SP 2011 v Račicích, podal zprávu z návštěvy generálního 
sekretáře ICF na závodišti v Račicích. GS ICF S.Toulson vyjádřil se stavem příprav spokojenost. 
Televizní přenos z SP bude zajišťovat ICF prostřednictvím vlastní smluvní společnosti MICOO. 
Program závodu byl definitivně potvrzen. Přihlášeno je cca 700 účastníků, ze 40-ti států. Je to více 
než na závod SP 2011 v Poznani. Přípravy dále probíhají dle harmonogramu.  
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□  P.Hottmar informoval o provedení změn ve smlouvě s telefonním operátorem O2, což přinese další 
snížení nákladů na provoz mobilních telefonů všech zaměstnanců ČSK. 

  

□ Úkol 3/3/11  splněn –  J.Boháč a P.Mokrý projednali se sportovním novinářem Vítem Chalupou 
podmínky spolupráce pro sezonu 2011.  

□ Úkol 4/3/11 splněn –  P.Mokrý předal všechny údaje požadované ČOV k zařazení D.Havla do 
projektu „Národní olympijská stipendia, OH Londýn 2012“. Do projektu mohli být zařazeni 
sportovci, kteří jsou členy reprezentačních družstev, mají prokazatelně vysokou mezinárodní 
sportovní výkonnost v seniorských soutěžích a mají reálnou šanci se kvalifikovat na OH 2012. 
Preferováni byli mladí sportovci do 23 let. D. Havel byl zařazen mezi 11 vybraných sportovců.   
  

□ 
 

Úkol  5/3/11  splněn – tepláková souprava adidas byla p. Doležalovi předána.                                                                    

□ Úkol 6/3/11 splněn – protokoly o likvidaci nefunkčního, neopravitelného a nevyužívaného 
materiálu byly inventarizační komisi parafovány a přidány k inventuře 2010. 

□ Ve dnech 25. - 26. 6. se koná v Auronzu (ITA) mezinárodní regata juniorů. Pořadatel nabízí zdarma 
dvoudenní pobyt šesti závodníků nominovaných ČSK. P. Hottmar zveřejní informaci na internetu. 
Zájem vyhodnotí výbor a rozhodne o využití. 
                                                                        Ú:  11/4/ 11 – P. Hottmar 
                                                                        T:  10.5. 2011   
 

    
 
  
 
 
 Zapsal: P. Mokrý 
 
Příští jednání se uskuteční  10.5.  2011   v 10:00 
  
 


